
Visitasprotokoll Torsken og Berg sokn 

21.- 25. oktober 2015 

Tema: «Kirken og samfunnet» 

 

Visitasen ble ledet av biskop Olav Øygard. Han ble assistert av prost Sigurd Skollevoll og 

ledsaget av rådgiver Ivar Jarle Eliassen. 

 

Onsdag 21. oktober 

1300-1345  Skole og barnehagegudstjeneste i Medby kapell 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. sokneprest Øyvind 

Ropstad. 

Skoleelever, lærere og noen voksne fra bygda deltok. Til sammen ca 50 deltagere. Mellom-

trinnet bidro med sang og lesning av bibeltekster. Fung. spr. ledet gudstjenesten og talte over 

Joh. 10, 14-15. Biskopen hilste og hadde samtale med elevene. Han fortalte om biskopens 

oppdrag. De hadde kunnskaper om korset og Jesus. Elevene var frimodige, rolige og 

tilstedeværende i gudstjenesten og deltok aktivt. 

Greta Åsali Jenssen gjorde organisttjeneste. Kirketjener var Anita Nygård. 

 

Etter gudstjenesten gikk ferden til Hamn i Senja hvor biskop med følge bodde under visitasen. 

 

1500-1600  Tilsynssamtale med fungerende sokneprest   

Biskopen gjennomførte tilsynssamtale med fung. sokneprest i Torsken, Øyvind Ropstad. 

 

1600 Middag           

Biskop med følge inntok en velsmakende middag på Hamn i Senja. 

 

1800-2000  Møte med Torsken menighetsråd 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. sokneprest Øyvind 

Ropstad, Anita Nygård, Anita Danielsen, Gro Leite Andersen, Ann Karin Fredriksen.  

Rådets leder, Ann Karin Danielsen, ønsket velkommen og presenterte de frammøtte.  

Biskopen redegjorde for den delen av visitasen som prosten har gjennomført. Han kommen-

terte visitasmeldinga og karakteriserte den som et svært godt og fyldestgjørende dokument. 

Tok han til orde for en prosess om hvordan drive Torsken menighet inn i framtida. 

 

Flg saker fra visitasmeldinga ble drøftet: 

Trosopplæring.  

- Brukt store ressurser på å lage en plan for trosopplæring. Det er viktig å ha en plan, men det 

viktigste er at menigheten klarer å gjennomføre trosopplæringstiltak for døpte barn og 

ungdommer. Ros til Anne Kirsti Kjenne for god støtte og veiledning i arbeidet med 

trosopplæringsplanen. Menigheten har behov for å etablere noe stabilt med langsiktighet for 

øyet. 

-Stor pris å betale for en menighet å være uten prest. Dette går ut over innarbeidede rutiner. 

Menighetsbygging handler mye om relasjoner, stabilitet og kontinuitet. Nå er Torsken sogn i 

den stilling at kontinuiteten ivaretas av fung. sokneprest. Men 50 % stilling rekker ikke langt 

for et ønsket nivå på trosopplæring og konfirmantundervisning. Konfirmantundervisninga har 

vært ivaretatt under skiftende kår mtp prestedekning. Utfordringen med trosopplæringa lider 

under det at menigheten mangler kontinuitet på alle fronter. Det er fare for at ressurspersoner 

blir oppbrukt.  



Prosten: Torsken har mulighet til å ansette en person i inntil 20% som 

trosopplæringsmedarbeider. Alternativt engasjere noen i Lys våken prosjekt o.l. med 

økonomisk kompensasjon.  

-Ropstad: I samarbeid med MR prioritere gjøremål og engasjere frivillige, foreldre e.l. 

MR ønsker å kjøpe inn materiell til trosopplæringen; fireårsbøker, dåpslys og bibler for 

utdeling. Det er også planer om å starte ukentlig leksehjelp sammen med litt mat, prat, lek og 

andakt. Dette tenkes gjennomført v. hj. av. frivillige en gang i måneden. 

MR-Leder: Nå har vi fått prest, kirkeverge, frivillige og nytt menighetsråd, men nå ser vi 

framover. Vil berømme og takke til alle som har bidratt i en vanskelig tid med mye vakanse. 

Biskop: Ikke dra i gang for mange aktiviteter men sørge for at troens liv kan leves med hjelp 

av de ressurser som er tilgjengelig. 

Prost: Bruke skolene i Torsken og Medby som trosopplæringssentra. 

Misjonsavtale: SMM Misjonsforeningene er i sving månedlig i Medby kapell, men 

foreningens medlemmer er av nokså høy alder. 

 

Gudstjenesteliv og tilhørighet i kirka. 

Kirker. Det er vanskelig å ivareta vedlikehold av de offentlige kirkebyggene, mens de private 

er i god forfatning og blir tatt vare på av lokalmenigheten/eierne. Stort engasjement om 

kirkebyggene, kanskje med unntak av kapellet i Gryllefjord, hvor det ikke er etablert noen 

forening for ivaretakelse av bygget.  

Kirkegårdsprotokollen og kart har ikke blitt ajourført på tjue år. Dette er en enkel sak å ordne 

opp i og som bør gjøres fortløpende av de som arbeider på kirkegårdene. Dette er 

kirkevergens ansvar. 

MR-leder: Positivt at andaktene på institusjonene/sykehjemmene er ivaretatt. Det er svært 

positivt for alle beboere og det kommer også en del andre fra bygda og deltar.  

 

Saker som skal drøftes med kommunen.  

Påskjønne kommuneledelsen for omfattende tjenesteytingsavtale og kreativitet på løsninger 

udnerveis.  

• Kirkegårder og eiendommer. Kommunen foretar regulering av kirkegårdene, med 

anbud o.l. og annet arbeid på kirkegårdene uten at MR er involvert i prosessene. 

Gravferdsloven må følges. Her heter det at bispedømmerådet skal godkjenne 

anlegging og utvidelse av kirkegårder. Prosedyrene i dette må klargjøres og det bør 

legge en helhetlig plan. Det bør gjøres et nedleggingsvedtak for kirkegården på 

Kongsnes. De kirkelige eiendommene må overføres til Torsken menighet.  

• Bevilgning til drift. Økonomispørsmålet generelt må drøftes. Bevilgningen er drastisk 

nedskåret med 50%. Det lar seg ikke gjøre å drifte kirkens virksomhet på urealistiske 

budsjett. Forordninga av gudstjenester er tatt ned med 30%. Lengre ned enn dette kan 

man ikke gå.  

• Bevilgning til vedlikehold av de offentlige kirkebyggene: spesielt Torsken, 

Gryllefjord, og Flakstad. 

• Det trengs ei toalettløsning for Torsken kirke. 

 

Biskopen takket for møtet. Han takket menighetsrådsmedlemmer for å ha stått på og funnet 

løsninger i stadig nye saker i vanskelige tider med vakant sokneprest- og kirkevergestillinger. 

Han opplevde at menighetsråd er opptatt av at det skal leves et godt kristent liv og at kirkene 

skal være ivaretatt og planer for framtida skal legges.  

Han ønsket lykke og lyste velsignelsen. 

 

Torsdag 22. oktober 



0830-1015  Møte med kommuneledelsen i Torsken. 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. sokneprest Ropstad. 

Ordfører Fred Flakstad, ass. Rådmann Hans Fr. Høydahl, MR-leder Ann Karin Danielsen. 

 

Ordføreren ønsket velkommen. Biskopen takket for Torsken kommunes velvilje og gode 

kontakt og gode relasjoner til MR og berømmet spesielt tjenestytingsavtalen med Torsken 

sokn.  

 

Biskopen redegjorde kort for endrede relasjoner mellom staten og kirken. Dette endrer ikke på 

kirkens relasjon til kommunen og kommunens ansvar overfor soknet. 

 

Ordføreren redegjorde for status i Torsken kommune. Akkumulerte underskudd skaper ennå 

utfordringer for kommunens budsjett. Kommunen er kostbar å drive pga av utfordrende 

geografi og internkommunikasjon.. Prognosene for befolkningstallene fra få år tilbake er gjort 

til skamme. Tilflytting av barnefamilier, også fra andre land og flyktninger, gjør at elevtallet i 

Gryllefjord er doblet ila få år. Næringslivet er fiskeri- og havbruksrelatert. Tre 

oppdrettsaktører driver i kommunen. Dette er sesongbetont med høyt trykk mens fiskeriene 

pågår med en hel del permitteringer når hvitfisksesongen er over. Oppdrettsnæringa foregår 

derimot jevnt over hele året. Torsken kommune takler utfordringene til daglig og ser lyst på 

framtida. 

 

Kommunesammenslåing: Dette kommer til å sette sitt preg på kommunens virksomhet i årene 

framover. Utsiktene for tjenestetilbudet for kommunens innbyggere vil være viktig for 

kommunes endelige standpunkt i møte med kommunesammenslåing. 

 

Pekte på at kirken må være synlig i lokalsamfunnet, at stillingene er besatt og at de som 

innehar stillingene er tilstede i miljøet. 

 

Momenter fra samtalen:  

-Prosten: Antallet forordnede gudstjenester er tatt ned fra 52 til 36. Lengre ned kan ikke tallet 

tas. Da raderes kirken bort. Om kommunen ikke har råd til å dekke de utgiftene som er 

kommunens ansvar rundt en prestestilling, så kan bispedømmet se seg nødt til å vurdere 

opprettholdelsen av prestestillingen. 

 

Ordfører: Kirken har mistet noen generasjoner. Dette skjer pga manglende kirkelig 

tilstedeværelse. Lokalsamfunnet trenger mer fra kirken enn bare kirkelige handlinger. 

Kommunen ønsker oppslutning om kirken. Dette må det samarbeides om. Erfaringene fra 

næringslivet bør tas på alvor av kirken. Det går ikke å drive en fiskeribedrift i Torsken fra 

Tromsø! Slik er det for kirken også. Samspillet mellom de forskjellige aktørene betyr alt for å 

få realisert de oppgavene vi skal utføre. 

 

Så innledet biskopen til samtale om flg saker: 

 

1. De kommunale bevilgningene til fellesrådet dekker ikke driftsutgiftene. 

Prosten: Torsken kommune har historisk sett skåret ned sine bevilgninger til FR/MR. 

For å drifte Torsken menigheter, kirkeverge, organist, kirketjenere og drift av kirker er 

kr. 650.000,- er et minimumsbeløp.   

Ordfører: Dette handler også om organisering. Behov for å hente inn eksterne midler. 

Biskopen: Vi har en felles oppfatning av det er trangt økonomisk. 



2. Torsken kirke. Behov for vesentlig opprustning. Kan det være aktuelt med midler fra 

grønne konsesjoner? 

Torsken kirke er en utfordring, både mtp sikring av kirken og få kirken opp på et godt 

vedlikeholdsnivå. Å få orden på vedlikeholdet av Torsken kirke vil frigjøre midler til 

vedlikehold av andre kirker. Lage vedlikeholdsplan. Kommunen har fått laget rapport 

for tilstanden på Torsken kirke, i sin tid initiert av kirkevergen. Denne rapporten er 

ikke gjort kjent for MR.  

Grønne konsesjoner er det fortsatt uklarhet om. 

 

3. Manglende gravkart og protokoll.  

Fellesråd har ansvar for evt. utvidelse og endring av gravplass. Kommunen skal utrede 

og planlegge før saken sendes bispedømmerådet for godkjenning. Det er kirkevergens 

oppgave å sørge for at de som utfører gravingen fører protokollen. 

Dette følger prosten opp etter visitasen. 

-Prosedyrer for utvidelse av kirkegårder. Det ser ut som om Torsken kommune gjør 

dette på egen hånd. Det kan se ut som om FR og BDR er sjaltet ut av prosessen.  

Gravferdsloven beskriver dette. BDR er godkjenningsinstans, men dette synes å ha falt 

ut. 

Ordfører: Dette er også kirkevergens jobb. Teknisk i kommunen er planleggende og 

utførende. 

Ordf: Kommunen stiller gjerne opp med midler til dugnadsarbeid og maling av kirker. 

 

4. Behov for å overføre kirkelige eiendommer til Torsken menighet som rettssubjekt. 

Det fins rundskriv som beskriver hvordan dette skal gjøres. I.o.m. at dette er resultat 

av en lovendring skal dette ikke koste mer enn tinglysingsgebyr. Prosten følger opp 

dette. 

 

Ordføreren takket for møtet og lovde å følge opp de økonomiske utfordringene. Torsken 

menighets utfordring ligger i kirkevergefunksjonen. Ikke minst som knutepunktfunksjon i det 

lokale samarbeidet. Noen ganger er vi i kommunen i overkant kreativ for å få ting til. 

Biskop: Møtet bekrefter det inntrykk jeg har fått om at kommunen mer enn gjerne bidrar for å 

finne løsninger på utfordringer. 

Takket for velviljen og tilrettelegging og for et godt og hyggelig møte. 

 

 

1030-1115  Andakt på Gryllefjord sykehjem 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. sokneprest Øyvind 

Ropstad. 

Prost Sigurd Skollevoll hadde andakten. Biskopen hilste. 

Greta Åsali Jenssen spilte. God oppslutning fra beboere og besøkende fra bygda. 

 

1130-1330  Bedriftsbesøk hos Wilsgård fiskeoppdrett AS 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. spr. Ropstad. 

Daglig leder Fredd Jarle Wilsgård tok imot, inviterte lunsj laget av delvis egenproduserte 

råvarer og oppfordret til bordbønn. 

Så gav han en orientering om bedriftens tilblivelse og historie. Bedriften tenker og handler ut 

fra lokalt eierskap, forankret og ledet. Bedriften er i vekst. For å tiltrekke seg arbeidskraft må 

de være foretrukket, ha de fasiliteter som trekker til seg de rette. Derfor er infrastruktur og 



kultur på stedet der produksjonen foregår være oppdatertr. Her er barnehage, skole, vg skole 

samfunnsinfrastruktur, inkl kirke, viktig. 

FNs mål om økt matproduksjonen er motivasjonen også for oppdrettsindustrien. Dette lar seg 

ikke løse med å fiske på de naturlige bestanddelene av fisken i havet. Derfor er oppdrett et 

nødvendig supplement. 

Bedriftens filosofi er kanskje overførbar til andre sektorer; kommune og kirke? 

Rammeverk og krav fra offentlige myndigheter er en del av suksesshistorien til 

oppdrettsnæringa. 

Wilsgård fiskeoppdrett AS vil gjerne bidra til istandsetting av Torsken kirke. 

 

1350-1450  Prosjekt Ballesvika, -befaring 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. sokneprest Øyvind 

Ropstad. 

Ordfører Fred Flakstad og Hans FR. Høydal viste området og beskrev planene for å utvide 

gravplassen. I tilknytning til denne planene for å etablere en parkeringsplass, adkomst til fjæra 

og et toalett i samarbeid med Nasjonal turistvei. 

 

1500-1630  Møte med Berg menighetsråd på Hamn i Senja. 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, sokneprest Steinar Heien. 

Medlemmer i Berg menighetsråd: Marit Reiertsen, Ragnhild Hellemo, Kirkeverge i Berg Ann 

Marit Skogstad, Elbjørg Bjørklund, Evelyn Johansen. 

Biskopen ønsket velkommen og leste dagens bibeltekst fra Apg. 2. 

Særlige saker fra visitasmeldinga: Gleder og utfordringer 

Spr Heien trakk fram viktig utfordringer ved menighetsarbeidet i Berg:  

• Ressurssituasjonen i menigheten er kritisk. Det er ikke mange som «bærer» kirka. Det 

er solid dugnadsånd i enkeltarrangementer. Å tenke kontinuitet i vedvarende arbeid er 

det ikke veldig mange som vil aktivt. 

• Trosopplæringen er på startstreken og er skissert utfra svært begrensede ressurser. 

Berg mr har utarbeidet en plan for trosopplæring. Utfordringen ligger i å komme i 

gang med å drive trosopplæring. 

Sterkere frimodighet på å utfordre folk til å bidra og la seg engasjere. 

• Integrering. Særlig mtp tilflytting fra andre steder av verden.  

 

Berg MR har hele tiden fungert som et samlende menighetsråd for hele soknet. 

 

Flg punkter ønsker man å ta opp med Berg kommune. 

• Planverk/kartverk for kirkegården i Ersfjord og opparbeiding av muslimsk gravplass 

• Føring av regnskap for MR/FR, forutsigbarhet og rapporter underveis i regnskapsåret.  

• Økonomien/Rammetilskudd fra Berg kommune. Vedlikeholdsetterslepet er stort. Det 

bør utarbeudides en tilstandsrapport.  

• Overdragelse av eiendommer/kirker og kirkegårder. 

• Tjenesteytingsavtalen 

• Hvilken plass tenker kommuneledelsen at kirka skal ha i Bergsamfunnet? 

 

1800-1900  Kveldsgudstjeneste  med nattverd i Torsken kirke 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, fung. sokneprest Øyvind 

Ropstad. Kirketjener: Lillan Leithe Andersen, organist Greta Åsali Jensen. 

Fung. spr. var liturg og prekte over Ap. 2, 37-41. Prosten intimerte og assisterte under 

nattverden. Biskopen hilste ved slutten av gudstjenesten og trakk fram Torsken kirkes høye 



alder og alt som har foregått innom kirkeveggene, gleder og sorg, klage og sang. Ca 25 

personer, med stor aldersspredning, deltok i gudstjenesten.  

 

1915-2100  Kirkekaffe-Åpent møte 

Ordfører Fred Flakstad innledet til samtale hvor han pekte på utfordringer mht kirkelivet og 

vedlikehold av kirkene i soknet.  

Rådgiveren pekte på muligheten av å søke om UDK- og OVF-midler til bl.a. kulturaktivitet i 

kirken og hvor viktig det er å ta vare på Torsken kirke, kommunens fremste ikon, bygdas 

smykke og smykkeskrin. 

Fung. spr. fortalte om seg selv og det han har opplevd og lært om soknet så langt i sin 

tjeneste. Han signaliserte at han gjerne stiller opp til praktisk arbeid i tillegg til de oppgavene 

som hører til prestetjenesten. 

Biskopen takket ordføreren for hans innledning og berømmet ham for hans vilje til å stille opp 

for og i kirken. Biskopen viste til kreative løsninger når det gjaldt å finne penger til 

vedlikehold av kirkene. Han utfordret menigheten til å tenke på hvilke arenaer som er viktige 

å satse på. Barn og ungdom er kirkens fremtid, men også dagens kirke. Barn og ungdom var 

med å bar gudstjenesten i Medby kapell og viste med tydelighet at de kan og vil. Dette øker 

tilhørigheten og stoltheten for kirken man hører til. Han takket ulønnede og lønnede 

medarbeidere som er med og bidrar til dette. Til slutt lyste han Guds velsignelse over arbeidet 

og hver enkelt. 

 

Fredag 23. januar 

0845-1000  Møte med kommuneledelsen i Berg, Berg Rådhus 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, sokneprest Steinar Heien. 

Ordfører Guttorm Nergård, Ann Marit Skogstad kirkeverge, Marit Reiertsen, leder i MR, 

rådmann Tore Jan Gjerpe, påtroppende ordfører, Roar Åge jakobsen. 

Ordføreren ønsket velkommen og gav en orientering om Berg kommune. Det bor ca 900 

innbyggere i kommunen som er rik på naturressurser, fiskerier, bergverk og turisme. 

Sjømatnæringen representerer et stort potensiale for Berg kommune.  

Mangler arbeidsføre folk i interessant alder. Berg er i liten grad en del av det regionale 

arbeidsmarked da det er lite inn- og utpendling. Mange utenlandske bosetter seg i kommunen. 

Turistnæringa har som mål at det skal bli helårsvirksomhet. 

En vellykket integrering skyldes sterkt samhold og stor frivillighet i bygdene. 

Flyktningestrømmen er langt større enn noen har tenkt på. Bergs kapasitet på dette området er 

sprengt. De som kommer blir fordi både næringsliv og lokalmiljø gjør det attraktivt for 

innvandrere/flyktninger å bli. 

Kommunesammenslåing. Kommunen kjører de prosesser som landets styre legger opp til for 

å avklare hvorvidt kommunen skal inngå i en større enhet. 

 

Biskopen takket for orienteringen og redegjorde for visitasen. Han risset opp hvilke 

endringsprosesser og utfordringer som ligger i nærmeste framtida for kirka. I 2017 og senere i 

2020 vil det bli store endringer for kirka og det vil få konsekvenser for tenkningen rundt 

kommunens rolle som lokal tilrettelegger. De endringene som nå har funnet sted har ikke 

rokket ved den gamle ordning om kommunens plikt for å finansiere kommunens plikt til å 

sørge for økonomi til soknet.  

 

Flg punkter ble tatt opp med Berg kommune. 

• Kommunen ble takket og rost for godt samarbeid. 

• Planverk/kartverk for kirkegården i Ersfjord og opparbeiding av muslimsk gravplass. 



Saksgang for godkjenning av kirkegårder er ikke fulgt. Kart og kirkegårdsprotokoll er 

ikke under kontroll. MR-leder tok til orde for at man ikke skyve bort i forbindelse med 

død og gravferd om man vil være gode på integrering. Lover og regler skal følges og 

at dette løses ved dialog og kommunikasjon. Rådmannen repliserte at dette vil 

kommunen bidra til. 

• Føring av regnskap for MR/FR. Det har vært en del sendrektighet og uforutsigbarhet 

vedr. økonomirapporter underveis i regnskapsåret. Rådmannen gjorde rede for at det 

nå er tatt i bruk nye regnskapssystem som når som helst levere de rapporter det er 

behov for. 

• Økonomien/Rammetilskudd fra Berg kommune. Vedlikeholdsetterslepet er stort. Det 

er behov for en tilstandsrapport som kan danne bakgrunn for en vedlikeholdsplan. 

Overdragelse av eiendommer/kirker og kirkegårder. 

• Tjenesteytingsavtalen ligger klar til godkjenning men er ennå ikke formelt godkjent. 

Rådmannen inviterte til samtale og konklusjon på tjenesteytingsavtalen når som helst.  

Viktig med tilstedeværelse, med egen prest og kirkeverge.  

• Hvilken plass tenker kommuneledelsen at kirka ha i Bergsamfunnet? 

Påtroppende ordfører talte for at denne diskusjonen må Berg kommunestyre ta. 

Dette ble bifalt av rådmann og MR-leder.  

• Orgelvedlikehold. Orgelet, spesielt i Berg kirke, trenger jevnlig vedlikehold og er 

preget av manglende sådan. Det er behov for å sette av penger på hvert års budsjett 

slik at det er midler til regelmessig vedlikehold. 

• Overføringer av eiendommer fra Berg kommune til Berg sokn. Rådmannen slo fast at 

dette er en formalitet og vil sørge for at Stortingets vedtak skal effektueres. 

Rådmann og biskop talte begge for at god kommunikasjon og kontakt, både formell og 

uformell, kan bidra til gode prosesser og resultat for både økonomi, vedlikehold og 

tjenesteyting generelt. 

 

Biskopen takket for Berg kommunes samarbeidsvilje 

 

 

1005-1040  Andakt på Berg sykehjem 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, sokneprest Steinar Heien. 

 

Sokneprest Steinar Heien ledet samlingen. Organist Greta Åsali Jensen, ledet salmesangen fra 

pianoet. Biskopen avsluttet med en hilsen og lyste velsignelsen over forsamlingen. Det var 

godt oppmøte, nærmere 50 personer, og det var god salmesang blant de frammøtte.  

 

1100-1230  Møte med elevene på Berg skole 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, sokneprest Steinar Heien. 

Biskopen ble godt mottatt av rektor Ingrid Jansen og lærerkollegiet. Det ble en god samtale 

mens det ble servert ei nydelig fiskesuppe. Biskopen ble vist rundt på skolen og fikk møte 

elever på alle trinn og kom i spennende samtaler med elevene. Ungdomsskolen viste en flott 

presentasjon av skolen og flere av aktivitetene der.  

 

 

1245-1230  Bedriftsbesøk hos Berg Vekst med tema: Integrering 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, sokneprest Steinar Heien. 

Eva Line Nergård, daglig leder på Berg vekst, tok i mot og viste rundt på bedriften samtidig 

som hun orienterte om virksomheten. Bedriften sysselsetter mange med behov for tilrettelagte 

arbeidsplasser og er opptatt av integrering. 



1400-1530  Bedriftsbesøk Nergård AS med tema: Integrering 

Tilstede: Biskop Øygard, prost Skollevoll, rådgiver Eliassen, sokneprest Steinar Heien. 

Ann Marit Skogstad, kirkeverge, Marit Reiertsen, leder i MR, 

Hildegunn Simonsen, logistikkansvarlig og innkjøpssjef i Nergård A/S tok imot og orienterte 

om bedriftens i Senjahopen. Bedriften er en hjørnesteinsbedrift i kommunen og sysselsetter til 

sammen 440 personer. Nergård var den første bedriften som inngikk avtale med kommunen 

om å tilby flyktninger i fast jobb. Etter en god og informativ orientering ble biskopen vist 

rundt på bedriftsområdet. Her fikk biskopen med selvsyn se at arbeidsstokken er svært globalt 

sammensatt og at inkluderinga fungerer. Det var ansatte fra lokalmiljøet, fra andre land i 

Europa og fra andre verdensdeler.  

Biskopen takket for omvisning og orientering og ønsket bedriften lykke til. 

 

1545-1645  Tilsynssamtale 

Biskopen hadde tilsynssamtale med sokneprest Steinar Heien. 

 

1700-1800  Middag på Fiskarheimen 

Berg menighetsråd inviterte biskop med følge til en velsmakende middag på Fiskarheimen. 

 

1800-1930  Åpent møte- samtale i Fiskarheimen 

Tema: Integrering.  

Menighetsrådets leder Marit Reiertsen ønsket velkommen og orienterte om bispevisitasen. Ca 

40 mennesker i alle aldre møtte fram til samlingen. Temaet ble her synliggjort ved at en flere 

barn, ungdommer og voksne fra Eritrea som er en del av miljøet i menigheten satte sitt preg 

på forsamlingen. De sang flere sanger med stor spiriualitet og sangglede. Biskopen holdt 

kveldens andakt. Alle ble invitert til et svært veldekket kakebord. Til avslutning ble det sunget 

salmer før biskopen lyste velsignelsen.  

 

Lørdag 24. oktober 

Forberedelser til søndagens visitasgudstjeneste. 

 

Søndag 25. oktober 

1100-1230 

Visitasgudstjenesten i Berg kirke ble forrettet av sokneprest Heien. Prosten ledet forbønnen 

og biskopen talte over dagens prekentekst. Ivar J. Eliassen gjorde kantortjeneste ved orgelet. 

Medfjorden kjerkekor under ledelse av Trond Hellemo deltok under gudstjenesten. Både 

biskop og prost ble engasjert som korsangere. Det var godt oppmøte til gudstjenesten også 

noen fra Torsken sokn deltok. Det var god nattverddeltakelse. 

1300-1430   Visitasmøte 

Visitasmøtet ble innledet med kirkekaffe med hjembakte kaker. Leder av Berg menighetsråd, 

Marit Reiertsen, ledet visitasmøtet. Biskopen holdt sitt visitasforedrag hvor han samlet sine 

inntrykk fra visitasen både i Torsken og Berg sokn. 

Marit Reiertsen avsluttet møtet med å takke biskop med følge for interessante dager. 

 

 

 

 

 


